
Ustanovljena OO ZSMS
vKS Krim

Večletni trud jc konino rodil uspeh predvsem zaradi priza-
devanja samih mladih iz naSega območja. da se ustanovi
organizacija ZSMS.

Po nekaj sestankih pripravljalnega odbora je bil 2. novem-
bra ustanovni sestanek na katerem je bilo podano poročflo
o dclu pripravljalnega odbora, podan je bil program dela
organizacije in izvoljen izvrSni odbor. Se kar zadovoljiva je
bila udeležba, kar daje zagotovilo, da bo mladinska organiza-
cija lahko uspešno ddovala

Sprejeti program se že odvija
Mladi so ob sodelovanju učencev osnovne šole »Oskar

Kovačič« pod vodstvom mentorja po slavnostnem govoru
predsednika KK SZDL o pomenu 29. novembra izvedli do-
ber kulturni program in tako dostojno proslavili rojstvo nove
Jugoslavijc.

KJjub dobri agilaciji oziroma javnih vabii s plakati pa
z udeležbo na tako pomembni proslavi ne moremo biti zado-
voljni. Prav gotovo so mladi pričakovali večjo udelcžbo pred-

vsem s strani starejSih krajanov saj le ti vedo vcč o zgodovin-
skem dnevu 29. november 1943.

Prav bi bilo, da v bodoft, ko bo mladinska organizacija
prirejala take ali drugačne prireditve na sedežu krajevne
skupnosti Krim. da se le teh udeležite v večjem itevilu.

S lem bomo tudi dali priznanje mladinski organizactji in jim
dali spodbudo za nadaljnje delo.

Udarniško do kanalizacije
Potem ko so zgradili nov most tez Gradašiico, poteg-

nili asfalt skozi vas in lcpo uredili vaško srcdiSče, so na
Sujici pri Dobrovi minulo jesen poskrbeli Se za kanaliza-
cijo v kraju. S tem so sc reŠili večino neprijetnega vpraša-
nja, kam s fekalnimi odplakami v vasi, ki so ie zlasti
v vroiem polctnem času kaj rade povzročale hud smrad.

Seveda so se krajani Šujice tudi tega dela lotili kar
sami. Vse so delali udarniiko, potrebna sredstva pa so
črpali iz vaške vesclicc, ki so jo pripravili ob koncu
izgradnje asfalta. Skupno so tako potegnili nad 300 me-
trov kanalizacijskega omrežja in sicer pretežno v delu
vasi, ki poteka vzdolž medkrajevne ceste, medtem ko je
del vasi, ki visi proti GradaJčici. imel kanalizacijo že prej.
Tako je zdaj priključen na kanalizacijski vod ves strnjeni
del vasi.

»Zamisel o tem projektu se je pravzaprav porodila po
vaški veselici,« je povedal o projektu predsednik va§ke
skupnosti Jernej Rihar. ki je še najbolj zaslužen, da se
v kraju zadnje čase toliko dela. »Le-ta je finančno kar
dobro uspela. zato smo sklemli, da z izkupičkom uredi-
mo Se kanalizacijo. Ustanovili smo gradbeni odbor, v ka-
tcrcm je bil tudi upokojeni zidar. ki je prcvzel nadzor nad
strokovnimi deli. Krajani so za to delo prikazali veliko
volje. saj so delali prenekatero soboto in ncdeljo. nekate-
ri pa so za to žrtvovali celo del dopusta«.

Vendar pa Šujčani tudi po tem delovnem uspehu 5e ne
mislijo držati križem rok. Jernej Rihar razmišlja že o ob-
novi in razširitvi javne razsvetljave v vasi, rad pa bi, da bi
razširili tudi objekt na avtobusni postaji, kjer naj bi
uredili bife, javni WC, telefonsko govorilnico in po mož-
nosti 5e večji večnamcnski piostor ler spomladi asfaltirali
še staro cesto Šujica-Gabcrje in ceslo od novega mostu
na Šujici do Sela.
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